
DOBRÝ SKUTEK 

 Tak letos už se píše rok 2020 a jako obvykle s naší skupinkou koledníků 

chodíme po Slavkově a přejeme všem štěstí, zdraví, pokoj a lásku. 

Každý rok si vybíráme stejnou trasu hned z několika důvodů.   

 Jeden z nich je například ten, že už známe většinu koutů a „skrytých“ 

uliček. Je to dobré znát hlavně kvůli tomu, že některé lidi obzvlášť 

potěší, když je zase navštívíme. Letos se nám stalo, že jsme objevili 

dům, který jsme nikdy za posledních několik let nenavštívili, protože 

jsme si ho nikdy předtím nevšimli. Po našem zazpívání byla paní celá 

radostná, že po dlouhé době mohla vidět a slyšet radostné tváře 

malých koledníků. Z domu jsme odcházeli s myšlenkou, že ji určitě 

navštívíme i příští rok, na potěšení druhých a dobrý skutek, který 

vykouzlil upřímný úsměv na tváři a nestál nás vůbec nic. 

 Když teď tak přemýšlím nad celým dopolednem, které jsme věnovali  

koledování, tak mi přijde, že se i pár věcí oproti minulým rokům trochu 

změnilo. Například mi přišlo, že nám otevřelo více lidí. Bylo to pro nás 

velké překvapení a příjemné potěšení. A když už jsme se blížili ke konci 

naší trasy, pokladnička byla tak plná, že jsme se divili, že se tam ještě 

něco vlezlo.   

 Nakonec jsme ještě vyfotili tříkrálové selfie, odnesli pokladničku, 

rozloučili jsme se a pospíchali jsme rychle domů se ohřát i přesto, že 

nebyl sníh. Myslím, že díky této charitativní akci můžeme pomoci 

starým a nemocným lidem, nebo také zlepšit náladu či celý den a toto 

všechno je DOBRÝ SKUTEK, který může udělat každý. 

Karin Malchárková (14 let) 

 

 


